The Bluetooth Bracelet instructions:

一 电池充电

A battery charging

蓝牙手镯配有一个内置可充电锂电池,第一次使用建议充足电（约1个小时）

The Bluetooth bracelet comes with a built in rechargeable lithium battery, first using the proposed fully charged (about 1 hours)

1.1 如果充电

1.1 if the charge

使用充电线与计算机通过USB连接充电，或者使用专用充电器完成充电，充电端口是3.5标准的二合一接口，既可以充电，又可以音频输出。

Using the charging line and the computer charging through the USB connection, or use special charging, charging port is in 3.5 standard interface, can be charged, and audio output.

1.2 充电时间

The 1.2 charging time

充电时间约为半个小时，完成充电时，手镯电池符号为满格。

The charging time of about half an hour, charging the battery symbol, bracelet for full lattice.

1.3 充电指示提示

The 1.3 charging instructions

通过电脑或者充电器充电时，手镯电池符号会在零格到三格跳动显示，电池充满时，满格不跳动显示。

Through the computer or charger when charging the battery symbol, bracelet at zero to three lattice beating display, battery is full, full lattice is not beating display.

1.4 待机时间

Standby time 1.4

待机时间不低于72小时

The standby time of not less than 72 hours

注：手镯的振动和屏显示会缩短待机时间

Note: the vibration and the screen display will shorten the standby time.

1.5 低电报警信号

1.5 low battery alarm signal

当电池供电不足时，会出现"滴滴"警报声音，并一段时间后会自动关机，请及时给手镯充电确保电池的使用寿命。

When the battery power supply is insufficient, will appear "bit" alarm sound, and after a period of time will automatically shut down, please timely to ensure the service life of the battery charge the bracelet.

二 开 / 关 机

Two on / off machine

2.1 开机

2.1 boot

按长按电源按键K1键3s，听到"滴"一声，屏幕上会显示"power on"(或者其他国家语言)，说明已开机；然后自动调近时间显示界面。

According to press the power key K1 key 3S, hear "drop" sound, the screen will display "power on" (or other languages), that is turned on; and then automatically Diaojin time display interface.

2.2 关机

2.2 shutdown

开机状态下，按长按电源按键K1键3s，听到"滴"一声，屏幕上会显示"power off"(或者其他国家语言)后，手镯进入关机。

The starting condition, according to press the power key K1 key 3S, hear "drop" sound, the screen will display "power off" (or other languages), bracelet to enter the shutdown.

三 菜单功能

Three menu function

长按K2按键3秒，进入菜单选择功能；分别为：调整时间；电话薄和语言功能选择；短按K2选中功能。再次长按K2按键3秒，会跳出菜单进入时间显示界面。

Long press K2 button for 3 seconds, enter the menu selection function; respectively: adjust the time; the phone book and language function selection; short press K2 select functions. Again long press K2 button for 3 seconds, will jump menu entry time display interface.

3.1 调整时间功能

3.1 time adjustment function

选择到时间，短按K1进入时间调整界面，按K1调整时间，再按K2 跳到调节分钟，按K1调整。调好后按K2自动跳到菜单。

To choose time, short press K1 to enter the time adjustment interface, press K1 to adjust the time, and then press K2 to jump to the regulating minutes, according to the K1 adjustment. After a good tune by K2 automatically jump to the menu.

3.2 电话簿功能

3.2 phone book function

选择电话簿，短按K2键，进入电话本同步中且显示同步多少条；完成后会显示同步完成或者同步失败（同步电话条数为999条），同步后来电能显示来电者姓名。

Select a phone book, short press K2 key to enter the call, the synchronous and synchronous display many; completed will display synchronization to complete synchronization failure (or synchronous phone number was 999), synchronous calls to display the caller's name.

3.3 语言选择功能

3.3 language selection function

选择语言，短按K2键，进入语言选择菜单；按K1键选择，再按K2键确定。

Select language, short press K2 key to enter the menu selection, choice of language; press K1 key, and then press the K2 key to determine.

注: 该手镯支持11国语言；分别为：中文繁体；中文简体；英语；韩语；俄语；西班牙语；法语；德语；意大利语；葡萄牙语；阿拉伯语。

Note: the bracelet to support 11 languages; respectively: Traditional Chinese; simplified Chinese; English; Korean; Russian; Spanish; French; Italian; Portuguese; Arabic language.
3.4 Pluggable earphone function

Only fit for ordinary earphone
四 配对

Four pair

首次配对，必须在关机状态下长按K1键6秒，直到看到"paring"（或者其他国家语言），打开手机蓝牙搜索到设备为"BRACELET"与之配对，一段时间会显示"paired" 自动进入时间界面表明配对成功，并自动连接上（配对密码为"0000"）。

The first pair must be in shutdown state, long press K1 key for 6 seconds, until you see the "paring" (or other languages), open the Bluetooth mobile phone search to the device as "BRACELET" and the pairing, for a period of time will show "paired" into the automatic time interface shows that pairing success, and automatically connect (pairing the password is "0000").

五 电话与音乐功能 

Five phone and music function

5.1 电话来电，短按K1/K2键接听电话，长按K1/K2键拒接电话。

5.1 phone calls, short press K1/K2 key to answer the phone, press the K1/K2 key refused to answer the phone.

5.2 去电、通话中，短按K1/K2键，挂断电话。

5.2 to the power, a call, press the K1/K2 key, hang up the phone.

5.3 音乐播放或者通话中，短按K1减少音量，短按K2增加音量。

5.3 music player or a call, press the K1 reduce the volume and increase the volume, short press K2.

5.4 双击K1键重拨电话。

Double click the K1 button to redial the phone 5.4.

六 防丢失和提示功能

Six the loss prevention and prompt function

6.1 当手镯与手机距离超过10米（空旷）一段时间后，手镯会自动振动提示。注：障碍物和空气湿度影响距离。

6.1 when the bracelet with mobile phone over a distance of 10 metres (empty) after a period of time, the bracelet will automatically vibrating alert. Note: the influence of obstacles and the humidity of the air distance.

6.2 来电，闹钟，短信提示。来电有铃声；振动提示及来电着的号码和用户名显示；短信和闹钟有铃声提示。

6.2 calls, alarm clock, SMS tips. Call bells; vibrating alert and call the number and name display message and alarm bells tips.

